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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Szabályos az összefonódás a Csányi Sándor által 
vezetett OTP-hez kötődő cégek és a Csányi Sándor vezette MLSZ között?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

A vg.hu oldalon található „Céghálót szőtt az MLSZ köré az OTP” című cikkben arról írnak, hogy „a
futballszurkolók, a sportolók és az MLSZ-ben dolgozók életét egyaránt megkeserítő informatikai
megoldások mind a Csányi Sándor által vezetett OTP-hez kötődő cégek munkáját dicsérik.”:

„Az  MLSZ  két  nagy  informatikai  rendszerében  a  sorozatos  hibákon  kívül  egy  közös  van:  a
jegyértékesítő és az ügyviteli rendszert is az OTP-hez kötődő cégek fejlesztik. Tekintettel arra, hogy
a  szövetség  elnöki  tisztségét  2010  óta  Csányi  Sándor,  az  OTP elnöke  tölti  be,  az  említett  IT-
projektek beszállítóinak kiválasztása erősen problémás. Ha azonban mélyebbre ásunk az ügyekben,
kifejezetten úgy tűnhet: a labdarúgó szövetség körül tudatosan építettek ki egy pénzszivattyúzásra
létrehozott céghálót.

(…)

A futballszövetség ügyviteli rendszerével, az IFA-val kapcsolatban még szembeötlőbb a probléma.

Az alkalmazást egy korábbi, rendkívül elavult rendszer leváltása érdekében kezdték fejleszteni, és az
eredeti tervek szerint 2015 decemberében kellett volna működésbe állnia, ám az indulás közel egy
évet csúszott. A fejlesztésért a JET-SOL Számítástechnikai Szolgáltató Kereskedelmi és Beruházási
Kft.  volt  a  felelős,  ami  2015 novemberében épp tulajdonosváltáson esett  át.  Az  új  kizárólagos
tulajdonos a hivatalosan is az OTP-csoportba tartozó MONICOMP Kereskedelmi és Szolgáltató
Zrt. lett, amely így éveken át vastagon számlázható projekthez jutott. 

A  történet  azonban  itt  még  nem  ér  véget:  miután  kiderült,  hogy  a  Jet-Sol  által  fejlesztett  és
üzemeltetett szoftver még a korábbi, több évtizedes rendszernél is használhatatlanabb, az MLSZ



hét-nyolc évvel később döntést hozott egy újabb verzió megrendeléséről. 

A program egyik felhasználója így kommentálta a hírt: „Az MLSZ elnökségének döntése értelmében
elindul az IFA 2.0 fejlesztése, ami vélhetően ismét többszáz millió forintba fog kerülni. Remélhetjük,
hogy végre szakemberek adnak majd instrukciókat a programozó cégnek.” 

Nyomkövető nemzetközi terjeszkedés

Hogy a fejlesztést  ezúttal  szakszerűen végzik-e el,  egyelőre még nem tudható. Az a tény viszont
kevés  bizakodásra  adhat  okot,  hogy  a  feladatba  belebukó  Jet-Solt  egy  másik  OTP-közeli
informatikai szolgáltatóra, az SMP Solutionsre cserélték.

Bár  ez  a  cég  a  korábbinál  sokkal  komolyabb  szakmai  ismertséggel  rendelkezik,  a  bankkal
összefonódását  világosan  jelzi,  hogy  nemzetközi  terjeszkedése  szinte  pontosan  leköveti  az  OTP
külföldi akvizícióit: Albánia, Moldova, Horvátország, Montenegró.

Ha pedig ez sem lenne elég beszédes, a cég legfontosabb ügyfeleként is az OTP-csoportot tartja
számon.”

 

Kérdezem Önt:

Szabályos az összefonódás  a  Csányi  Sándor által  vezetett  OTP-hez kötődő cégek és  az Csányi
Sándor vezette MLSZ között?

 

Budapest, 2024. március 17.
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Dr. Vadai Ágnes
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